

## Udvalgmøde gymnastikudvalget 09/11-2021

### Dagsorden:

Valg af referent og ordstyrer

1. Orientering fra formanden v/Lene
  - a. LKB Event mangler formand
  - b. Netværksmøder Gymnastik
  - c. Julearrangement
  - d. Conventuskursus
  - e. Tøjftale
  - f. Kratten
2. Kort orientering om økonomi
3. Hvordan går det på holdene
4. Hjelpeinstruktørkursus
5. Landsdelsjuniorhold
6. Opvisninger
7. Afdelingsmøde
8. Instruktørmøde
9. Næste møde
10. Evt.
  - a. Form på opvisningen

### Referat:

Referent: Mette Barrett

1. Orientering fra formanden
  - a. Der skal findes ny formand til LKB Event, da Brian har trukket sig. Hovedformand og foreningskoordinator forestår pt. planlægning af LKB Cup 2022.
  - b. Netværksmøde med de andre gymnastikforeninger viser at vi alle har problemer med at trække de store teenagere tilbage igen efter Corona. Næste møde i april.
  - c. Julearrangement – vi søger hjælpere blandt instruktørerne og Italiensholdet.
  - d. Mette G og Christine har været på Conventuskursus i medlemsregistrering og finans.
  - e. Sport24 er igen valgt som tøjleverandør for klub-tøj. Alle instruktører og hjelpeinstruktører/spirer får et sæt med bukser og langærmet trøje med kort eller fuld lynlås. Vi skal aftale prøveaften – kan evt. være hos Rikke/John på kontoret.
  - f. Kratten skal finde et nyt digitalt? format – evt. som nyhedsbrev. Og også mere brug af de sociale medier.
2. Økonomi
  - a. Status
    - i. Der er penge til at købe tøndebånd og evt. bolde til dame-rytme.
    - ii. Opvisningstøj – når vi at købe i år, eller hvor meget skal der hensættes? Det bliver suppleret af tøj fra sidste år for mange hold.
  - b. Budget
    - i. Vi forventer/håber på lidt flere gymnaster end i år. Bortset fra det er budget stort set uændret.

3. Hvordan går det på holdene
  - a. Bordet rundt – det går generelt godt.
4. Hjelpeinstruktørkursus:
  - a. Det gik fint – vi regner med at gøre det til tilbagevendende kursus først i sæsonen. Næste gang vil det være godt hvis der kan komme 10-15 kaniner fra 1.-2. klasse.
5. Landsdelsjuniorhold:
  - a. Holdene er slået sammen pga. få gymnaster. Det kommer til at give et lille underskud.
6. Opvisninger:
  - a. DGI Børnestævne: Alt praktisk klares af Italiensholdet. Vi skal nok bestille stole snart.
  - b. Der er tilmeldt hold til alle DGI opvisningerne.
  - c. Lene tjekker arbejdsopgaver/tjeklister.
7. Afdelingsmøde 16. januar:
  - a. Dagsorden ifølge vedtægterne.
  - b. Medlemmer af udvalget næste år: Er der nogen i pipeline – skal vi spørge på børneholdene om der er interesserede forældre? Vi kunne godt bruge 2 mere. Mette G laver en mail.
8. Instruktørmøde 16. januar efter afdelingsmødet. Sandwich og opvisningsinfo. Christine og Mette G laver noget socialt, såfremt vi kan booke hallen (alternativt musiktorvet/salen).
9. Næste møde skal være i februar måned – dato fastsættes af det nye udvalg.
10. Eventuelt:
  - a. Form på opvisningen: Vi vil gerne opdele opvisningen i 2 dele (både pga Corona og bedre tid og rum til små og store). Børneopvisning (6 børnehold) + leg om formiddagen – pause – Indmarch og opvisning for de store hold fra kl 13 (9 hold incl juniorholdet). Så er der måske også plads til et gæstehold. Vi sætter stole og redskaber op lørdag formiddag, generalprøve for dem der vil lørdag eftermiddag og opvisning søndag.